

《单词百科:dispensatory是什么意思?dispensatory怎么发音?dispensatory的解释和用法》

英语单词dispensatory是什么意思?dispensatory怎么读?dispensatory怎么发音?简答网为您整理了dispensatory的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



dispensatory怎么读

dispensatory的读音:[dɪs'pensətərɪ]

dispensatory的意思

- 1、n.处方集，药典;
- 2、adj.分配的;

dispensatory的近义词

1、**pharmacy** n.药房;配药学, 药学;制药业;一批备用药品;

dispensatory的双语例句

1、OBJECTIVE: To provide electronic dispensatory for patients and medical staff.

目的为患者及医务人员提供药品说明书电子化服务。

2、Several Problem and Strategy of Usage beside Dispensatory

药品说明书之外的用法的若干问题及对策

3、CONCLUSION: Oral administration should strictly follow the dosage and direction in dispensatory.

结论应严格按照口服药物药品说明书的用量、用法用药。

4、METHODS: Information concerning drug package inserts were collected and sorted, and dispensatory database were established by using Visual Basic programming language.

方法应用VISUAL

BASIC编程语言, 收集、整理药品说明书信息, 建立药品说明书数据库系统。

5、There was significant difference on the cognitive degree on medication safety and the ability of understanding on dispensatory of community patients with chronic diseases between different genders, different education levels, different occupations and different medical insurance patterns.

不同性别、不同文化程度、不同职业以及不同医疗保险形式的社区慢性病患者对用药安全性的了解度以及对药品说明书的理解度存在着显著性差异。

6、RESULTS& CONCLUSION: This system is in the interest of both patients and medical staff, and it is characterized by friendly user interface, quick inquiry and easy input, with which pharmacists can quickly access to accurate dispensatory information with great convenience.

结果与结论该系统界面整洁、输入简单、查询灵活, 有利于药师方便、准确、及时地掌握药品说明书信息, 更好地为患者及医务人员服务。

以上是简答网为您整理的dispensatory怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于dispensatory的用法、dispensatory的释义、dispensatory的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/dispensatory>

